

温室气体排放核查声明

(证书编号: GHG-CBS20240801)

本核查声明针对:

常州霸狮腾特种纺织品有限公司

核查地址: 常州市天宁区福阳路82号

核查依据: ISO14064-1:2018、ISO14064-3:2019

常州市建筑科学研究院集团股份有限公司根据相关核查程序发布本核查声明:

1、2024年6月14日发布的温室气体盘查报告书中, 声明常州霸狮腾特种纺织品有限公司在2023年1月1日至2023年12月31日的温室气体排放量为1077.88吨二氧化碳当量 (tCO_2e), 其中范围一直接排放为641.18 tCO_2e , 范围二能源间接排放为430.70 tCO_2e , 范围三间接排放量未量化。

2、温室气体排放和清除的量化和报告符合ISO 14064-1:2018的相关要求。

3、该声明不存在实质性偏差, 公正地表达了温室气体数据和信息, 达到了商定的合理保证等级。

有效性: 本声明仅对核查年度进行核查, 非对管理体系进行认证

发证日期: 2024年08月10日

签发: 周列军



常州市建筑科学研究院集团股份有限公司

江苏省常州市钟楼区木梳路10号



Verification Statement of Greenhouse Gas Emission

(Certificate NO. GHG-CBS20240801)

This is to verify that:

Changzhou Besden Technical Textile Co., Ltd

Verification address:

No.82 Fuyang Road, Tianning District, Changzhou City

Verification basis:

ISO14064-1:2018、ISO14064-3:2019

Changzhou Institute of Architectural Science Group joint stock Co.,Ltd. issues a verification statement according to related verification procedures:

1.It's asserted in Changzhou Besden Technical Textile Co., Ltd. GHG Emission Report published on June 14th, 2024 that Changzhou Besden Technical Textile Co., Ltd. GHG emissions was 1077.88 tCO₂e, Scope 1:Direct GHG emissions and removals was 641.18 tCO₂e, Scope 2: Indirect GHG emissions from imported energy was 430.70 tCO₂e, Scope 3: Indirect GHG emissions Indirect emissions are not quantified , from January 1st, 2023 to December 31st, 2023.

2.The quantification and reporting of GHG emissions and removals comply with the requirements of ISO 14064-1:2018.

3.The verification has no material errors and fairly expresses GHG data and information.

Validity: This statement only applies to the verification year and does not certify the management system.

Date of issue: 2024-08-10

President: 



Changzhou Institute of Architectural Science Group Co., Ltd.

No. 10 Mushu Road, Zhonglou District, Changzhou City, Jiangsu Province

